

From: Vasif Kortun <kortun@netone.com.tr>
To: Bas.gürbog'a Dilek <dilekbas@yahoo.com>, Ozge Acikkol
<ozgeac@hotmail.com>
Date: Sunday, April 29, 2001 15:29

Merhaba Dilek, kusura bakma disaridaydim, dun --cumartesi-- ilk kez ofise gelebildim ve ancak yaziyorum. Henuz bir karar vermedik, butun opsiyonlari arastiriyoruz, Can Bey'in tercihi, burayi "outsource" etmekten yana ama o da henuz son kararini vermis degil ve bu kararlar birlikte perspektifi tam anlamiyla daraltmis olacagiz, oyle gorunuyor ki biz cafe + shop'u biraz daha gec acacagiz, bir de olasi ucret meselesini konusmak gerekiyor, muzenin genel ucret skalasiyla seninki uyusmuyor su anda, bu da beklenmedik bir durum degil. Eger senin karsina cok iyi bir firsat cikarsa onu hemen degerlendirmelisin tabiiki, bizim tarihlerimiz biraz sarkiyor ve kararsiz oldugumuz icin, seni bekletmek istemiyorum, ama gene de yakinda --haziran basi-- nihai bir karara varmis olacagiz.
Cok sevgiler,
Vasif